
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XL/2021 

XL Sesja w dniu 29 grudnia 2021  

Obrady rozpoczęto 29 grudnia 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:57 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział:  

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary,  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko- Sekretarz Gminy Młynary 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Radca Prawny, 

5. Pan Radosław Kiwilsza – Sołtys Sołectwa Młynary, 

6. Pani Aneta Diertrych – Sołtys Sołectwa Nowe Monasterzysko, 

7. Pani Maria Kamecka – Sołtys Sołectwa Karszewo. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady XL Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 11 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do biura Rady wpłynął wniosek Pani 



Burmistrz o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Zaproponował, by uchwałę wprowadzić w punkcie 8 po literą k. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności 

publicznej, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz 

Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Beata Kmito, Jarosław Kopyciński, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

O godzinie 15:03 wszedł Pan Jarosław Kopyciński. 

Od tej pory w posiedzeniu brało udział 12 radnych. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XL zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 24 

listopada 2021 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Pani Agnieszka Kościelska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 24 

listopada 2021 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Anna Maciuszonek, Tadeusz 

Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Kościelska 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 



Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy Burmistrza. 

Pani Burmistrz podziękowała Pani Marii Kameckiej – Sołtys Sołectwa Karszewo za działanie 

podejmowane na rzecz społeczności lokalnej w związku z wyróżnieniem w konkursie „Godni 

Naśladowania w 2021 roku w kategorii „Pozarządowiec Godny Naśladowania” i wręczyła 

upominek.  

Pani Regina Chabros – Dusza pogratulowała Pani Marii Kameckiej. 

Pani Burmistrz dokonała prezentacji na temat inwestycji zrealizowanych i rozpoczętych w 

Gminie Młynary w latach 2019 -2021. 

Pani Burmistrz podziękowała Radnym za kolejny rok wspólnej pracy, złożyła życzenia 

Noworoczne Radnym i wszystkim mieszkańcom gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Radni otrzymali plan działania Ośrodka 

Kultury na 2022 rok. Prosił o przejrzenie planu i zabranie głosu w sprawach różnych. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytała o kwotę przeznaczoną na gospodarkę odpadami. Czy jest 

to kwota wystarczająca.  

Pani Burmistrz powiedziała, że oferta, jaka została wniesiona, jest niższa niż zakładany plan. 

Obecnie prowadzone jest postępowanie przetargowe, jeśli zostanie rozstrzygnięte, to nie 

będziemy musieli podnosić opłat dla indywidualnych odbiorców. Omówiła przetarg na 

transport i odbiór odpadów komunalnych. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał czy ceny te mogą wzrosnąć w ciągu roku. 

Pani Burmistrz powiedziała, że nie można na chwilę obecną przewidzieć, czy taka podwyżka 

nie będzie miała miejsca. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o jakość świadczonych usług przez firmę odbierającą 

odpady. 

Pani Burmistrz powiedziała, że nie może przewidzieć, jak będzie układała się współpraca, ale 

zakłada, że usługodawca będzie realizował umowę w należyty sposób. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radni nie mieli zapytań i interpelacji. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

Pan Radosław Kiwilsza podziękował za możliwość uczestniczenia w sesji. W imieniu 

wszystkich sołtysów, podziękował Pani Marii za działalność, jaką podejmuje na rzecz 

sołectwa Karszewo. Powiedział, że oglądając ostatnią sesję Rady Miejskiej został 

zaniepokojony tym, że Radni nie zauważyli, że Pani Burmistrz została nagrodzona w 

Plebiscycie na Samorządowca Roku 2021 w Kategorii Burmistrz. Pogratulował Pani 

Burmistrz w imieniu sołtysów oraz podziękował za działania podejmowane na rzecz gminy, 



czego dowodem była wcześniejsza prezentacja. Zaakcentował, że wszystkie osiągnięcia, które 

mają miejsce w gminie Młynary nie są dziełem, które wychodzi od sołtysów czy Radnych, ale 

jest to ciężka praca Pani Burmistrz oraz wszystkich osób zaangażowanych w tą pracę. Liczy 

na to, że kolejne lata, będą pracą ze zdwojoną siłą. Podziękował Pani Burmistrz i wręczył 

kwiaty. 

 Pani Burmistrz podziękowała i powiedziała, że jest zaskoczona. Jest jej miło, że ludzie 

dostrzegają jej ciężką pracę, bo wszystko to robione jest dla mieszkańców. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 

rok: 

 

a) odczytanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2040, 

 

Przewodniczący Rady miejskiej odczytał projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2040, 

 

b) odczytanie projektu Budżetu na 2022 r, 

 

Przewodniczący Rady miejskiej odczytał projekt Budżetu na 2022. 

Pan Andrzej Florczyk zauważył różnicę w punktach do budżetu na 2022 rok. 

Pani Skarbnik powiedziała, że wynika to z zaleceń Regionalnej Izby Obrachunkowej i polega 

na rozbiciu wartości na dwie kwoty. Nie zmienia to wysokości kwot. Wersja załączona do 

sesji jest poprawna. 

 

c) odczytanie opinii komisji i wniosków radnych (opinii Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 

projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok, opinii Komisji Rewizyjnej do 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary 

na 2022 rok, opinii Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok), 

 

Przewodniczący komisji odczytali opinie Komisji z dnia 08.12.2021 r. w sprawie 

zaopiniowania Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2040 oraz budżetu na 2022 r. 

 

d) odczytanie opinii Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury oraz 

Przewodniczących Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz projektu budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 

rok, 

 

Przewodnicząca komisji Budżetu Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię Połączonych Komisji z dnia 08.12.2021 r. w sprawie zaopiniowania Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2040 oraz budżetu na 2022 r. 

 

e) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 

Pani Skarbnik odczytała opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 



f) dyskusja nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2022-2040 oraz projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Młynary na 2022 rok, 

 

Rad nie zabrali głosu w tym punkcie.  

 

g) uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2022-2040 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na 2022-2040 rok.  

Radna Pani Katarzyna Jóźwiak głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz 

Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Jóźwiak 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

h) uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok. 

 

Radna Pani Katarzyna Jóźwiak głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenie budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz 

Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Jóźwiak 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 



Przewodniczący Rady Miejskiej pogratulował Pani Burmistrz i Pani Skarbnik oraz 

pracownikom urzędu zaangażowanym w przygotowanie budżetu na 2022 rok, a także 

wysokiej Radzie na uchwalenie budżetu i wieloletniej prognozy finansowej.  

Pani Burmistrz podziękowała Radnym i powiedziała, że nie był to łatwy rok, mając nadzieję, 

że przyszły będzie lepszy. Powiedziała, że ma plany nadpłacenia kredytu w przyszłym roku. 

Powiedziała, że powstają nowe inicjatywy i realizowane są nowe inwestycje. Jest to wartość 

dodana dla naszej gminy. 

Przewodniczący rady Miejskiej zwrócił się do mieszkańców oglądających sesję Rady 

Miejskiej w Internecie i wyjaśnił, że tak szybkie przeprocedowanie budżetu na 2022 rok 

wynika z wielogodzinnej pracy w Komisjach, które odbyły się przed sesją. Było wiele pytań 

do budżetu, na które zostały udzielone odpowiedzi. Budżet jest obfity w inwestycje. Cieszy 

go współpraca z Zarządem Dróg Powiatowych i Wojewódzkich, ze starostwem, co zaowocuje 

remontami dróg m. in. w kierunku Janik Pasłęckich, czy Kwietnika. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2035, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie obu uchwał 

jednocześnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2021 -2041, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 



Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2021, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i stawki tej 

opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

d) zmieniająca uchwałę nr XX/131/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 

2020 r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Młynary, 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XX/131/2020 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 22 kwietnia 2020 

r. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Młynary.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

e) ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na 

których znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno- wypoczynkowe, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, co jest powodem podniesienia stawek za odpady 

komunalne. 

Pani Burmistrz powiedziała, że opłata ta wcześniej była skalkulowana w opłacie dla 

mieszkańców. Teraz ustawodawca to rozgraniczył. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na 

których znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno- wypoczynkowe.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

f) ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową, której 

organizatorem jest Gmina Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy przewozy dotyczą tylko przewozów szkolnych, czy będą 

mogli z tego skorzystać mieszkańcy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że przy okazji dowozów dzieci do szkół mogą skorzystać 

mieszkańcy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia cen za usługi przewozowe wykonywane gminną komunikacją zbiorową, której 

organizatorem jest Gmina Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 



Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Elbląskiemu z przeznaczeniem na organizację 

powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

h) planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o 

omówienie uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Młynarach na 2022 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

i) uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że plan pracy Rady Miejskiej został 

załączony wraz z materiałami na sesję. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Młynarach na 2022 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

j) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 

uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych na pomniku przyrody.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

k) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy dostępny jest rozkład jazdy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że podjęcie uchwały pozwala na zawarcie umowy z PKP na 

świadczenie ww. usługi. Po podjęciu uchwały i podpisaniu umowy, PKS ustali harmonogram, 

który zostanie rozwieszony na przystankach. 

 



Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej.. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Jarosław Kopyciński, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Beata Kmito, Justyna Korybska, Jadwiga Orłowska 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Odpowiedzi udzielane były na bieżąco. 

 

10. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o plan działania Ośrodka Kultury, który Radni otrzymali 

przed sesją. Powiedział, że imprezy organizowane przez Ośrodek Kultury w dużej mierze 

uzależnione są od finansów. Zapytał, czy imprezy będą się odbywały, skoro nie ma funduszy. 

Powiedział, że z planu wynika potrzeba zatrudnienia instruktorów zajęć. Zapytał w jakiej 

formie będą zatrudnione takie osoby. 

Pani Burmistrz powiedziała, że jest to materiał do zapoznania się. 12 stycznia chce 

zorganizować spotkanie z Radnymi w urzędzie w celu dyskusji na temat przedłożonego 

planu. Na spotkaniu będzie też Pani Dyrektor Ośrodka Kultury, która odpowie o planie i 

sposobach jego realizacji. 

Pan Tadeusz Wandrowski powiedział, że w Młynarskiej Woli odrywa się więcej papy na 

dachu wiaty. Zapytał, kiedy będzie to naprawione. 

Pani Burmistrz powiedziała, że czeka na przyjazd wykonawcy. Gmina dostała gwarancję na 

wiatę i wszelkie usterki zostaną usunięte. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał o bobry na rzece Gardynce. Czy temat ten został 

zapomniany. 

Pani Burmistrz powiedziała, że temat nie zastał zapomniany. Powiedziała, że odstrzał bobrów 

nie jest możliwy, a przeniesieni bobrów jest kosztowne. Wody Polskie są informowane na 

bieżąco i na bieżąco interweniują w tej sprawie. To wszystko, co można w tej sprawie zrobić. 

Inne gminy również zmagają się z tym problemem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach złożył życzenia noworoczne wszystkim 

mieszkańcom. 

11. Zakończenie obrad. 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XL sesji Rady Miejskiej w Młynarach. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


